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1. Johdanto 22 

Vuosi 2022 oli koronapandemian jäljiltä ensimmäinen lähes täysi toimintavuosi. Pandemiatilanteet 23 

aikana vaivaamat vaikeudet kuitenkin näkyivät edelleen kiltatoiminnassa. Kiltatoiminnan jatkuvuus 24 

ja kiltatoimijoiden jaksaminen olivat tänäkin vuonna haasteina. Vuonna 2022 Skillan järjestämät 25 

tapahtumat olivat monin tavoin onnistuneita. Vuoden mittaan järjestettiin yksi perinteisistä tapah-26 

tumista viimeistä kertaa nykyisellä malillaan, ja toisaalta uudemmat tapahtumakonseptit jatkoivat 27 

edelleen kasvamistaan. Tapahtumissa ja toiminnassa ylipäätään tähdättiin siihen, että osallistua 28 

voi hyvin matalalla kynnyksellä omien mieltymysten mukaisesti.  29 

2. Hallinto ja edustukset 30 

Vuonna 2022 Sähkökillan hallituksessa toimivat seuraavat toimijat: 31 

Varsinainen hallitus: 32 

• Puheenjohtaja – Janne Nousiainen 33 

• Yritysvastaava, Varapuheenjohtaja – Lauri Lehtonen 34 

• Fuksivastaava – Tommi Lumpo 35 

• Sihteeri – Kalle Paasio 36 

• Rahastonhoitaja – Niko Kangasniemi 37 

• Viestintävastaava - Paju Virtanen 38 

• Edunvalvoja – Kaisa Kjellman 39 

• Tapahtumavastaava – Sanna Grundström 40 

• Virvokevastaava – Juho Elovaara 41 

• Ruokavastaava – Anton Nguyen 42 

 

Toimihenkilöt: 43 

• Fuksikapteeni (syksy), Yritystoimari – Eemil Soisalo 44 

• Sähköpaimen (kevät) – Sonja Myllynen 45 

• Sähköpaimen (syksy), Yritystoimari – Lauri Heinonen 46 

• Yritystoimari – Elias Korpi 47 

• Yritystoimari (Syksy) – Taru Kiuru 48 

• Yritystoimari (Syksy) – Jere Niemi 49 

• Rahis Senior – Kristian Osara 50 
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• XQ-vastaava– Paavo Asikainen 51 

• KV-vastaava – Heidi Melkko 52 

• Sähkösanomien päätoimittaja – Aurora Kaaja 53 

• Liikuntavastaava – Juhani Koivisto 54 

• IT-guru – Eero Talus 55 

• IT-juniori – Elias Ahokas 56 

• TEK-yhdyshenkilö, Yhdenvertaisuusvastaava – Kaisa Vornanen 57 

• Alumnivastaava – Heidi Silvanto 58 

• Tapahtumatoimari – Katri Koskiniemi  59 

• Tapahtumatoimari – Osmo Kieksi 60 

• Tapahtumatoimari – Harri Rekola 61 

• Ruoka- ja virvoketoimari (syksy) – Joonas Kelavuori 62 

• Ruoka- ja virvoketoimari – Katariina Koski 63 

• Ruoka- ja virvoketoimari – Noa Ahl 64 

• Ruoka- ja virvoketoimari – Tatu Korhonen 65 

• Kiltavastaava – Lauri Alalammi 66 

• Vuosijuhlavastaava (54 V) – Sanna Grundström 67 

• Vuosijuhlavastaava (55 V) – Joona Björklund 68 

• Graafikko – Aleksander Ilves  69 

• Tapahtumagraafikko – Eero Räisänen 70 

• Saunamestari – Jarno Saarinen 71 

• Strategiatoimari – Lassi Vuotari 72 

• Teekkarikulttuurivastaava – Tuukka Ruhanen 73 

• Opintotoimari – Sophie Tötterström  74 

• SXQ-vastaava – Mikko Kauhanen 75 

• Kiltakummi – Ilona Lehtonen 76 

 

Alkuvuodesta killan hallituksen kokoukset jouduttiin pitämään hybridimuodossa yleisten kokoontu-77 

misrajoitusten vuoksi. Toimintamalli koettiin toimivaksi ja sitä ylläpidettiin koko vuoden, jotta tar-78 

vittavat hallituksen edustajat ja toimihenkilöt pääsivät osallistumaan kokouksiin. Kokoukset pyrit-79 

tiin pitämään tehokkaina ja asiapitoisina. Asiakohdat valmisteltiin pääsääntöisesti huolella ja tar-80 

vittaessa asiaa työstettiin yhdessä eteenpäin kokouksessa. Jokaiselle periodille päätettiin vakioko-81 
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kousaika, joka helpotti killan hallituksen viikoittaista toimintaa. Toimihenkilöitä toiminnassa oli mu-82 

kana vuoden aikana hieman vähemmän kuin aikaisempina vuosina. Pienemmästä toimihenkilöi-83 

den määrästä huolimatta vuoden aikana ei törmätty resurssipulaan, joka olisi johtunut toimihenki-84 

löiden vähäisemmästä määrästä. Hallituksen ryhmäytymiseen oli paremmat olosuhteet, kun ko-85 

ronapandemian vaikutukset eivät enää merkittävästi vaikuttaneet hallituksen sisäiseen toimintaan 86 

siinä määrin kuin pandemian pahimpana aikana. Tästä esimerkkinä maalikuussa järjestetty halli-87 

tuksen mökkiviikonloppu, joka piti sisällään sekä kouluttautumista että ryhmäytymistä. Vuoden ai-88 

kana oli havaittavissa, että syystä tai toisesta työmäärä hallituksen sisällä jakautui epätasaisesti. 89 

Tämä johti tilanteeseen, jossa osa hallituksen toimijoista koki olevansa ylityöllistettyjä ja osan työ-90 

määrä jäi puolestaan vähäiseksi.  91 

Vuonna 2022 hallitus kokousti 37 kertaa, joista 5 oli sähköpostikokouksia. Kokousten keskipituus 92 

oli 58 minuuttia. Maaliskuussa järjestettiin ylimääräinen yleiskokous, jossa esiteltiin yhdenvertai-93 

suussuunnitelma ja hyväksyttiin vuoden 2020 tilinpäätös. Huhtikuussa pidetyssä kevätyleiskokouk-94 

sessa hyväksyttiin yhdenvertaisuussuunnitelma Skillan viralliseksi dokumentiksi. Toukokuussa jär-95 

jestetyssä toisessa ylimääräisessä yleiskokouksessa hyväksyttiin vuoden 2021 tilinpäätös. Näin 96 

ollen useamman vuoden killan toimintaa vaivannut jättämä tilinpäätösten hyväksyttämisessä saa-97 

tiin kirittyä kiinni. Marraskuussa järjestetyssä syysyleiskokouksessa hyväksyttiin Skillan strategia 98 

vuosille 2023–2025, lisätalousarvio vuodelle 2022, talousarvio vuodelle 2023, toimintasuunnitelma 99 

vuodelle 2023 sekä päivitetty merkki- ja lippuohjesääntö. Tämän lisäksi syysyleiskokouksessa hy-100 

väksyttiin kunniavaliokunnan esityksen mukaisesti Skillalle uusia kunniajäseniä ja valittiin uusi hal-101 

litus vuodelle 2023.  102 

2.1 Yhteistyö ja edustukset 103 

Yleisesti vuonna 2022 päästiin tekemään paljon yhteistyötä niin Hervannan kiltojen, sisarkiltojen 104 

kuin myös ystävyysainejärjestöjenkin kanssa. Vuonna 2022 päästiin pitkästä aikaa järjestämään 105 

perinteinen sähkökiltojen yhteistyökokous (SYK) Tampereella. Sisarkilloista yhteistyökokoukseen 106 

pääsi osallistumaan SIKin edustajia Otaniemestä, Sätkyn edustajia Lappeenrannasta sekä luonnol-107 

lisesti Skillan edustajia Tampereelta. Keväällä järjestetyn SYKin lisäksi muita sähkökiltoja päästiin 108 

tapaamaan Oulussa järjestetyillä Sähköpäivillä. Vuoden aikana järjestettiin tapahtumia muiden kil-109 

tojen, kerhojen sekä ainejärjestöjen kanssa ja pidettiin lisäksi yhteyttä alumniyhdistykseen.  110 

Edustuksia vuosijuhlilla oli pitkin vuotta ja hallituksesta löytyi innokkaita edustajia lähes jokaisille 111 

vuosijuhlille. Hallitus osallistui aktiivisesti Hervannan kiltojen, sisarkiltojen kuin myös ystävyysaine-112 

järjestöjenkin vuosijuhlille aina kutsuttaessa.  113 
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Hervannan kampuksella yhteistyötä jatkettiin laaja-alaisena ja monipuolisena. Skiltalaisista Lassi 114 

Vuotari istui TREYn hallituksessa ja Joel Tuomisto Tampereen Teekkarien hallituksessa. Tämän 115 

lisäksi muitakin killan toimijoita osallistui aktiivisesti TREYn ja Tampereen Teekkarien alaisten ja-116 

ostojen ja foorumien toimintaan. Skiltalaiset olivat lisäksi tuttu näky ylioppilaskunnan edustajis-117 

tossa sekä aktiivinen ryhmä teekkarivaltuustossa.  118 

2.2 Talous 119 

Vuonna 2022 kiltahuone saatiin remontin jälkeen auki, ja killan ruoka- ja virvokemyynti alkoi taas 120 

elpyä. Alkuvuodesta pandemia vaikutti vielä hieman tapahtumiin, sillä vuosijuhlia jouduttiin siirtä-121 

mään eikä alkuvuodesta muutenkaan ollut vielä hirveästi talouteen vaikuttavia tapahtumia. Yleinen 122 

inflaation nousu vaikutti myös hintojen nousuun, joka näkyi etenkin vuosijuhlien kohdalla.  123 

Keväällä 2022 hyväksyttiin vuoden 2020 ja 2021 tilinpäätökset, ja kirjanpito saatiin vihdoin ajan ta-124 

salle. Myös syksyllä tehty vuoden 2023 talousarvio saatiin tehtyä ajantasaisen kirjanpidon perus-125 

teella, joka auttoi paljon, kun pystyimme tarkastelemaan kevään kulujen osalta hintojen nousua ja 126 

muita kustannuksia.  127 

Poikkeuksellista Skillan taloudenpidossa vuonna 2022 oli syysyleiskokouksessa hyväksytty lisäta-128 

lousarvio. Ensimmäistä kertaa moneen vuoteen killan oli mahdollista reagoida mahdollisiin poik-129 

keamiin talousarvion ja yleisen hintatason välillä lähes reaaliajassa. Tämä helpotti killan talouden-130 

pitoa, rahaliikenteen hallinnointia ja budjetissa pysymistä merkittävästi.  131 

Helmikuussa killan kassakone hajosi siten, että sitä ei voitu käyttää enää kirjanpidossa, ja käteis-132 

kassan kirjanpito siirrettiin myyntipäivystyksen tietokoneelle. Kesän aikana selvitettiin MobilePayn 133 

käyttöönottoa, ja se saatiinkin käyttöön syksyllä orientaatioviikon alkaessa kaikkeen toimin-134 

taamme. Sen myötä käteismyynnin määrä on tippunut huomattavasti, mutta vastaavasti taas killan 135 

ruoka- ja virvokemyynti on vetänyt hyvin maksamisen helpotuttua. 136 

Killan taloudenhoitoa helpottamaan alettiin selvittämään vaihtoehtoja kirjanpitojärjestelmälle ja 137 

ostolaskujen sähköistämiselle, mutta niiden käyttöönotto siirtyi vuoden 2023 puolelle aikataulu-138 

syistä.  139 

2.3 Yhdenvertaisuus 140 

 

Skillan yhdenvertaisuussuunnitelma viimeisteltiin alkuvuoden 2022 aikana ja se esiteltiin jäsenis-141 

tölle kevään ensimmäisessä yleiskokouksessa maaliskuussa ja hyväksyttiin Skillan viralliseksi do-142 
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kumentiksi kevätyleiskokouksessa. Vuosi 2022 oli siis ensimmäinen laatuaan, jolloin killalla yhden-143 

vertaisuussuunnitelma toimintansa tukena. Yhdenvertaisuussuunnitelmaa pystyttiin hyödyntä-144 

mään ensimmäisen vuoden aikana kohtuullisesti toiminnassa ja jatkossa yhä paremmin. Erillisiä 145 

yhdenvertaisuustapahtumia ei järjestetty, vaan pyrittiin tekemään olemassa olevista tapahtumista 146 

parempia ja yhdenvertaisempia. 147 

2.4 Kiltahuone 148 

Vuonna 2021 aloitettu kiltahuoneen remontti saatettiin päätöksen, kun kiltahuone avattiin jäsenis-149 

tölle 18.1.2022. Alkuvuoden koronatilanteen takia, kiltahuoneella suositeltiin käytettävän kasvo-150 

maskia. Tässä noudettiin yliopiston asettamaa yhteistä ohjeistusta kasvomaskien käytöstä yliopis-151 

ton tiloissa. Uusi remontoitu kiltahuone sai lämpimän vastaanoton jäsenistöltä, ja oli selvästi ha-152 

vaittavissa, että jäsenistö oli kaivannut kiltahuoneella hengailua.  153 

Vuonna 2022 hallitus kiinnitti erityisesti huomiota kiltahuoneen yleiseen ilmapiiriin. Yleistä moik-154 

kaus kulttuuria heräteltiin henkiin, eli kaikkia kiltahuoneelle saapuvia tervehditään ja tarpeen vaa-155 

tiessa ohjeistetaan kiltahuoneella toimimisesta. Uusien kiltahuoneen toimintatapojen vakiintumi-156 

nen, kuten esimerkiksi kenkien jättäminen kenkätelineeseen, ottivat oman aikansa. 157 

Kiltahuoneen ilmapiiri pysyi avoimena ja vastaanottavaisena koko vuoden, ja hallituksen suureksi 158 

iloksi, skiltalaiset yli vuosikurssirajojen tulivat keskenänsä hyvin toimeen kiltahuoneella opiskelun, 159 

jutustelun kuin myös Mario Kartin merkeissä. 160 

Remontin yhteydessä kiltahuoneen seinästä irrotettu puheenjohtajien kaappi, jonka ovessa ole-161 

vaan messinkilevyyn oli kaiverrettu kaikkien Skillan puheenjohtajien nimet ja toimikaudet, oli koko 162 

vuoden kadoksissa. Tästä syystä uuden PJ-kaapin hankintaan budjetoitiin vuodelle 2023 1500,00 163 

euroa. Kaikkien suureksi helpotukseksi, vanha PJ-kaappi lopulta löydettiin varaston syövereistä al-164 

kuvuodesta 2023.  165 

Vuoden 2022 aikana koettiin myös erinäisiä pieniä vastoinkäymisiä kiltahuoneella. Näistä merkittä-166 

vin oli jäsenille rakkaan Nintendo Switch pelikonsolin varastaminen kiltahuoneelta. Kesän aikana 167 

toimittiin siten, että kiltahuone avattiin aamulla, ja suljettiin noin klo.16–17 aikoihin. Tämä johti ti-168 

lanteeseen, jossa kiltahuone saattoi olla päivällä auki siten, että ketään hallituksen edustajaa ei ol-169 

lut kiltahuoneella paikalla. Ikävä kyllä tässä tapauksessa tilanne teki varkaan, ja Nintendo Switch 170 

pelikonsoli hävisi tämän seurauksena teille tuntemattomille. Tästä varkaudesta tehtiin rikosilmoi-171 

tus Poliisille, ja pyydettiin yliopistolta valvontakameratallenteet toimitettavaksi Poliisille tutkinnan 172 

tueksi. Poliisi kuitenkin ilmoitti varsin pikaisesti tutkinnan olevan keskeytetty, koska nykyisillä to-173 
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distusaineistoilla ei ole mahdollista kohdistaa epäilyä yhteenkään tunnistettavaan henkilöön. Val-174 

vontakameratallenteista kävi kuitenkin ilmi, että epäiltynä pelikonsolin katoamisaikana kiltahuo-175 

neella kävi useampi henkilö, jolla oli reppu tai muu kantoväline mukanaan.  176 

Tämän pelikonsolivarkauden myötä vuoden 2022 hallitus tarkasteli uudelleen kiltahuoneen aukipi-177 

tämisen pelisääntöjä. Tällöin linjattiin, että lukukauden aikana kiltahuone suljetaan illalla, kun vii-178 

meinen hallituslainen poistuu kiltahuoneelta. Tästä tapauksesta viisastuneena vuoden 2022 halli-179 

tus ei suosittele jatkossa pitämään kiltahuonetta kesällä auki, jos paikalla ei ole yhtään hallituksen 180 

edustajaa. Varastetun Nintendo Switch pelikonsolin tilalle ostettiin käytettynä tori.fi:stä vastaava 181 

pelikonsoli ja tarvittavat pelit.  182 

2.5 Kiltavaateprojekti 183 

Vaikka kiltavaatetilaus järjestettiin syksyllä 2021, oli jo vuoden päästä, syksyllä 2022 killalla kova 184 

halu toteuttaa uusi tilaus. Aiempana vuonna vaatteet toimittanut taho lähestyi meitä itse ja oli 185 

helppo päätös tilata vaatteet uudelleen hyväksi todetulta firmalta. Yhteistyö Klaimetin kanssa sujui 186 

erinomaisesti ja he olivat joustavia tilauksen aikana tulleiden haasteiden kanssa. Vuonna 2022 187 

päätettiin järjestää vaatteista jäsenistön äänestys. Äänestyksessä jäsenistö sai itse äänestää, mil-188 

laisia tuotteita he killan väreissä/logolla haluaisivat. Tämä oli hyvä ratkaisu ja tämän myötä saatiin 189 

rajattua tuotteiden määrä pienemmäksi, jotta minimitilausmäärät toteutuvat todennäköisimmin. 190 

Tätä toimintamallia olisi suotavaa käyttää jatkossakin. Vuonna 2022 oli myös Skillan 55-juhlavuosi 191 

ja tämän kunniaksi otettiin myyntiin myös juhlavuosivaatteita. Juhlavuosivaatteet eivät menneet 192 

kaupaksi kovin hyvin, suurimman suosion saavutti collegepaidat, joissa oli sama logo, kuin vuonna 193 

2021. Jatkoa ajatellen, kiltavaatetilauksen voisi järjestää joka syksy tai joka toinen syksy, lisäksi 194 

tulevaisuudessa olisi fiksuinta, jos perinteisen college- ja t-paidan lisäksi olisi vain yksi jäsenistön 195 

äänestämä lisätuote, jotta minimimäärät täyttyisivät varmasti.  196 
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3. Tapahtuma-, kulttuuri- ja liikuntatoiminta 197 

3.1 Saunaillat 198 

Keskiasteen välitutkinnon jatkot 199 

Kaksipäiväisen Keskiasteen välitutkinnon jatkot järjestettiin toisen päivän päätteeksi Teekkarisau-200 

nalla. Suosio jatkoille oli suuri ja sauna oli täynnä kävijöitä.  201 

Skillan ja Mentorin Hervantaseikkailun jatkosauna 202 

Hervantaseikkailun jatkot järjestettiin Teekkarisaunalla ja paikalla oli myös Herwantapeli. Jatkot 203 

olivat viihtyisät ja kyseessä oli kaikin puolin perinteinen saunailta. 204 

Kiltojen avajaissauna 205 

Perinteikäs Kiltojen avajaissauna järjestettiin näillä näkymin viimeistä kertaa nykyisellä tapahtuma-206 

konseptilla 15.9.2022 Vahderpään vapaa-aikakeskuksessa. Tapahtumaa oli järjestämässä KAS-207 

vastaava sekä syyslukukauden alussa pikavauhdilla kokoon kerätty KAS-toimikunta. Tapahtuman 208 

järjestelyt olivat syyslukukauden alkaessa vielä hyvin levällään, joten tapahtumaa päätettiin siirtää 209 

muutama viikko eteenpäin sen normaalista ajankohdasta. Lopulta itse tapahtumasta saatiin tehtyä 210 

onnistunut ja kävijöilleen ikimuistoinen. Tapahtuman työmäärä yllätti jälleen kerran KAS-vastaavan 211 

sekä toimikunnan kokeneet tapahtumajärjestäjät. Näin ollen vuoden 2022 hallitus alkoi ideoimaan 212 

tapahtumakonseptia uudelleen siitä näkökulmasta, että tapahtuma olisi järjestäjälleen inhimilli-213 

sempi järjestää.  214 

Skillan ja TASOn sininen sauna 215 

Hieman pikkujouluristeilyn päällä järjestettiin Skillan ja TASOn yhteinen saunatapahtuma 28.11. 216 

Sauna järjestettiin hyvässä hengessä meitä yhdistävän sähkön nimissä. Tapahtumassa oli muu-217 

tama ohjelmanumero, tietovisa sekä bumtsibum, jotta sauna ei ole yksi muiden joukossa. Päällä 218 

ollut risteily tosin verotti Skillan osallistujia, eikä TASOn puoleltakaan saatu kovin suurta kävijä-219 

määrää. Pienestä osallistujamäärästä huolimatta tapahtuma oli oikein onnistunut rennolla meinin-220 

gillä. Tilassa mahtui hyvin liikkumaan, kun sitä ei ollut täyteen pakattu. Päivän olisi voinut katsoa 221 

tarkemmin, vaikkakin varaushetkellä ei saunalle ollut montaa vapaata päivää. 222 

PJ-sauna 223 

Pikkujoulusauna järjestettiin perinteisesti syysyleiskokouksen jälkeen, tänä vuonna 23.11.2022. 224 

Herwantapeli saatiin järjestettyä paikalle jäsenien iloksi ja useat fuksit saatettiin illan aikoina pelin 225 

saloihin. Tarjolla oli riisipuuroa, laatikoita ja ruokavastaavan itse paistamaa kinkkua. Vuoden 2022 226 



     Sähkökilta ry  Toimintakertomus 
     Tampereen yliopisto  2022 
 

 9 
 

pikkujoulusaunan vetonaulana oli Skillan edustusbändin, Potentiaalisten, debyytti keikka. Keikka oli 227 

jymymenestys ja bändi saikin keikan päätteeksi raikuvat aplodit.  228 

Hallituksenvaihto 229 

Hallituksenvaihto saatiin järjestettyä lähes perinteisesti vuoden alussa, 25.2.2022. Tapahtuma jär-230 

jestettiin Kaupissa TAYSin saunalla. Tapahtuma noudatti tutuksi tullutta kaavaa, lautapelien, ruo-231 

kailun ja saunomisen merkeissä.  232 

 

3.2 Sitsit 233 

Kumisitsit 234 

 
Skilta, MIK ja TamArk järjestivät yhdessä jo perinteiset ja toivotuimmat sitsit, Kumisitsit, 22.4. 235 

Bommarissa. Tapahtumasta kerättiin vahingossa aika lailla voittoa, joten jatkossa olisi syytä miet-236 

tiä tarkemmin mihin rahat käyttää, jos näyttää että mennään paljonkin plussan puolelle, esimer-237 

kiksi ylimääräisiin mietoihin. Tapahtumavastaavan ollessa sairaana, hoitivat tapahtumapäivänä 238 

toimarit käytännön järjestelyt, sillä rahat liikkuivat Skillan tilin kautta. Kaikki tarvittava saatiin hie-239 

nosti paikalle, mutta jostain syystä kukaan muu tapahtumavastaava ei ollut ohjeistamassa nakki-240 

laisia, mikä aiheutti osaltaan pientä hämminkiä. Pienistä järjestämisvaikeuksista huolimatta tapah-241 

tuma sujui hyvin ja kävijät viihtyivät. Jatkossa olisi hyvä sopia jo valmiiksi, että jokaista järjestävää 242 

tahoa on paikalla ja tuuraaja löytyy, jos joku on estynyt. Näin ei esimerkiksi kipeänä tarvitse olla 243 

huolissaan tapahtuman kulusta. 244 

 

Pre-colours sitsit 245 

Tänä vuonna Wapun ensimmäisen päivän sitsit järjestettiin yhdessä TiTen kanssa Pursiseuran ti-246 

loissa 13.4. Värikkäisiin sitseihin oli tuotu wapun henkeä, sillä alkumaljana oli simaa ja jälkiruokana 247 

munkkia. Ruuat tilattiin Edun herkulta, mikä osoittautui erinomaiseksi valinnaksi. Koristeiksi tuotiin 248 

serpentiiniä ja TTSS:n valot vuokrattiin tuomaan lisäväriä tapahtumaan. Tilana Pursiseura on käy-249 

tännöllinen tilavan salin ja erillisen keittiön puolesta, jossa nakkilaiset mahtuivat tekemään tarvitta-250 

via toimia. Tapahtumassa saatiin sopiva työnjako järjestäjille ja itse tapahtuma oli iloisen wappu-251 

henkinen. Tarkempaa huolta kannattaa pitää kulujen jaosta ja hoitaa ne on syytä ajallaan. Jos toi-252 

nen taho ei muista ottaa asiaa puheeksi, kannattaa itse aktiivisesti kysyä asian perään. Virallisia 253 

jatkoja tapahtumalla ei ollut, mutta moni suuntasi suoraan Colourseille, ensimmäiselle Teemun-254 

kierrosrastille. 255 
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Skillan ja Autekin Svenskasitsit 256 

5.10. järjestettiin yhdessä Autekin kanssa väreihin sopivat Svenskasitsit. Sitsipöydät olivat jaoteltu 257 

kolmen eri Ruotsi-aiheisen teeman mukaan, Midsommar, Tre Kronor ja Rabujuhlat. Osallistujat sai-258 

vat ilmoittautumisen yhteydessä esittää toiveensa siitä, mihin pöytään haluaisivat ja pukeutuivat 259 

sitten kyseisen pöydän teeman mukaisesti. Väliohjelmatkin mukailivat ruotsiteemaa Abba-lipsyn-260 

kin kautta. Meno oli kova ja tunnelma hyvä. Ongelmallista oli nakkilaisten vähyys niin Skillan kuin 261 

Autekin puolelta. 262 

 

Siniset sitsit 263 

Erittäin poikkitieteelliset Siniset sitsit järjestettiin 14.10. yhdessä Äänen, Kopulan ja Ikaroksen 264 

kanssa. Teemana sinisyyden lisäksi oli hassu hattu ja tapahtumaan saatiin haalarimerkitkin tilat-265 

tua. Neljän järjestön perinteiden yhteen sovittaminen tuotti välillä haasteita, mutta lopulta päästiin 266 

asioissa yhteisymmärrykseen. Pääosin teekkariperinteitä noudatettiin, sillä rangaistukset jätettiin 267 

tapahtumasta pois ja vessassa sai käydä, vaikka virallista taukoa ei ollut. Työnjako ei tämän tapah-268 

tuman osalta mennyt aivan tasapuolisesti, mutta lopulta onnistunut saatiin tapahtuma pystyyn. 269 

Alussa haasteita tuotti myöhäinen startti kattauksen kanssa, sillä pöytäliinaa ei ollut helposti saa-270 

tavilla. Suositeltavaa olisikin joko hankkia rullia varastoon määrissä tai hyvissä ajoin ennen tapah-271 

tumapäivää, sillä kertakäyttöistä pöytäliinaa ei aina ole helposti saatavilla. 272 

3.3 Wapun tapahtumat 273 

Skillan ja Mentorin Hervantaseikkailu 274 

Tänä vuonna järjestettiin uusi wapputapahtuma yhdessä Mentorin kanssa 24.4. Tapahtuma oli ras-275 

tiluontoinen, missä neljän hengen tiimit kiersivät Hervannan kampusta rasteilla. Tiimeihin oli sekoi-276 

tettu Skiltalaisia ja Mentorlaisia, näin päästiin tutustumaan oman järjestön ulkopuolisiin ihmisiin ja 277 

Mentorlaiset pääsivät näkemään Hervantaa Skiltalaisten opastuksella. Tapahtumaan tilattiin myös 278 

haalarimerkit, jotka eivät valitettavasti ehtineet saapua tapahtumapäiväksi, sillä moni muukin oli 279 

tilannut samaan aikaan haalarimerkkejä. Lopulta merkit jaettiin kävijöille syksyllä. Tapahtuman jat-280 

kot järjestettiin Teekkarisaunalla, jotka olivat perinteiset saunajatkot lisättynä Herwantapelillä. 281 

Vaikka merkit myöhästyivät, oli tapahtuma kävijöiden mukaan onnistunut ja rastit hauskoja.  282 

KumipelausISO&megagrillifestarit (tuumaa oma grillisi™) 283 

Wapun viimeinen Skillan järjestämä tapahtuma oli KumipelausISO&megagrillifestarit, joka järjestet-284 

tiin 27.4. Suolijärven rannalla. KumipelausISO oli jälleen osa Teemunkierrosta, joten tapahtumassa 285 

riitti kävijöitä. Lisäksi tapahtumaan saatiin TEK sponsoroinnin kautta mehua ja ruokaa, jota kävijät 286 
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saivat nauttia ilmaiseksi. Ruoka ei riittänyt aivan loppuun asti, mutta kävijämäärän huomioiden tar-287 

jonta oli kohtuullista. Grillikilpailuun osallistui peräti seitsemän grilliä, joista moni oli tuunattu hie-288 

noksi ja ruokakin oli hyvin mietitty. Voittaja sai haltuunsa kultaiset pihdit sekä simaa ja munkkeja. 289 

Tapahtuman järjestäminen oli melko helppoa, sillä ennakkoon tarvitsi tehdä tiedotukset, miettiä 290 

palkinto ja rekrytä nakkilaiset. Pakettiautoa oli syytö kysellä tutuilta hyvissä ajoin, sillä jos sitä ei 291 

löydy, on tarpeen miettiä pakun vuokraamista. Näin saadaan roudattua grilli ja muut tarvikkeet ker-292 

ralla tapahtumapaikalle. 293 

3.4 Kulttuuri 294 

Keskiasteen välitutkinto 295 

Keskiasteen välitutkinto järjestettiin jälleen kaksipäiväisenä 20.–21.9., jolloin tapahtumaan pääsi 296 

osallistumaan yhteensä 1000 ihmistä. Haalarimerkkien kanssa epäonnistuttiin, eikä tilaus tullut 297 

ajoissa paikalle. Tilalle jaettiin alkuaikojen perinteistä keksittyjä Tiploomeja, joita vastaan opiskeli-298 

jat saivat lopulta haettua merkkinsä. Jatkossa kartat voisi hyvin tilata, jotta niistä saadaan parem-299 

man laatuisia kuin koulun tulostimilla tulostettuna. Lippuja myytiin viiden euron kappalehintaan, 300 

mutta tätä hintaa voisi tuoda alas, ottaen huomioon, että baarit maksavat osallistumisesta tähän 301 

kierrokseen. Jatkot järjestettiin vain toisena päivänä, sillä kahden päivän jatkot tulisivat kalliiksi ja 302 

nakkilaisia ei välttämättä löydy tarpeeksi. Jos kaksipäiväistä tapahtumaa halutaan jatkaa, voisi 303 

tähdätä tapahtumapäivistä toisen esim. kolmioiden kanssa samalle päivälle ja tehdä jatkodiilin nii-304 

den järjestäjien kanssa. Näin sauna ei täyttyisi liikaa ja nakkilaisia riittäisi. Jatkoilla paljun kamiina 305 

paloi puhki, minkä uusiminen meni killan piikkiin. Onneksi tapahtuman budjettia riitti tämän kulun 306 

kattamiseksi. 307 

Herkkuwiinifestarit 308 

Räjähdysmäisesti kasvanut HerkkuWiiniFestarit järjestettiin Hiukkasen kanssa Bommarissa 31.10. 309 

Uutuutena tapahtumaan tuotiin haalarimerkit, kävijöille ja tekijöille kullekin omansa. Sarjoina pidet-310 

tiin fuksi-, viini- ja simasarjat, sillä nämä on hyväksi todetut ja ehtivät tekeytyä ajallaan. Kävijä-311 

määrä oli reilut 600 henkeä ja viinintekijöitä huikeat 76. Vaikka tapahtuman kehitystä ja suosion 312 

kasvua on ilo katsoa, olisi jatkossa tekijöiden määrää hyvä rajata. Bommari alkoi käydä tapahtu-313 

malle ahtaaksi ja tarjolla ollut suuri määrä alkoholia aiheutti onnettomuuksia, joiden jatkokäsitte-314 

lystä ja tiedottamista tehtiin yhteistyössä TREYn kanssa. Myös tuomareiden löytäminen vaikeutui 315 

mitä enemmän viinejä on maisteltavana. 316 
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3.5 Liikunta 317 

Helmikuussa Skillalle hankittiin uudet kartut. Karttuja hankittiin 8 kappaletta ja kaikki killan omista-318 

mat kartut huollettiin kesän aikana perusteellisesti. Maaliskuussa Skilta osallistui VIP-pesis tur-319 

naukseen, mutta matka tyssäsi semifinaaleihin. Wapun aikana Skillan liikuntavastaava osallistui 320 

myös Taistelijoiden yön sekä aamuverryttelyn järjestämiseen. 321 

Syyskuussa pelattiin perinteinen kiltojen välinen pesäpalloturnaus. Skilta lähti turnaukseen puolus-322 

tavana mestarina, mutta matka tyssäsi jo alkulohkoon. Lokakuussa oltiin järjestämässä KorKin 323 

kanssa ruskaretkeä Seitsemisten Kansallispuistoon, mutta vähäisen osallistuja määrän takia pää-324 

timme perua retken. Marraskuun ja joulukuun aikana järjestettiin kiltojen välinen kilometrikisa, 325 

jossa Skilta sijoittui viiden parhaan joukkoon. 326 

Skillan palloilu- ja sählyvuorot ovat olleet erittäin kovassa käytössä ja uusia naamoja vuoroille on 327 

saatu todella paljon. Tämä on erittäin hyvä asia, sillä pitkään vuorojen akateeminen keski-ikä on 328 

ollut +4vuosikurssia. Uusien sählypallojen lisäksi vuoroille on hankittu omat kylmäsuihkeet ja –329 

pussit, pienten loukkaantumisten varalle. 330 

3.6 Muut tapahtumat 331 

SBB-kyykkä 332 

Perinteinen SBB-kyykkä järjestettiin 3.2.2022 yhdessä Bion ja Biopsin kanssa Polymeerihalleilla. 333 

Kaikki kyykkäpaikat saatiin täytettyä jälleen kerran, mutta jatkoja ei korona-aikana voinut järjestää. 334 

Sijainnin puolesta Polymeerihallit olivat otolliset, sillä näin säästytiinn paljonkin roudaamisen vai-335 

valta, kun tilat ovat lähellä. Lisäbonuksena oli pääsy kampukselle lämmittelemään, jos tuli kylmä. 336 

Tapahtumaan osallistuneet viihtyivät hyvin ja TEK:n sponsoroimat makkarat antoivat sopivasti voi-337 

maa peleihin. Jälleen kerran killan omana palkkiona oli kyykän MM-lippu, tätä perinnettä suositel-338 

laan jatkettavan. Kyykkäsettejä ei kiltojen puolesta riittänyt kaikille kuudelle kentälle, joten kaksi 339 

settiä vuokrattiin TAKS:lta. Tapahtuma itsessään onnistui hyvin, mutta valmisteluihin on hyvä va-340 

rata useampi tunti, jotta kaikki kentät ehditään varmasti piirtää. Vaikka elintarvikeväri onkin maalia 341 

halvempaa, voi maali olla järjestämisen puolesta mukavampi vaihtoehto, jotta ei tarvitse käydä jat-342 

kuvasti hakemassa lisää vettä. 343 

Skillan ja KoRKin talvirieha 344 

Helmikuussa 10.2. järjestettiin KoRKin kanssa yhteinen ulkoilutapahtuma, Skillan ja KoRKin talvi-345 

rieha. Pääideana tapahtumassa oli laskuvälinekisa, jossa opiskelijat saivat tulla esittelemään itse 346 
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tuunaamiaan laskuvälineitä Etunurtsille. Tapahtumassa oli myös tarjolla TEK:n sponsoroimaa mak-347 

karaa ja oheistekemisenä kyykkää, beerpongia ja köydenvetoa. Myös KoRKin traktori tuotiin pai-348 

kalle, jota vastaan opiskelijat myös mittelivät köydevedossa ei niin menestyksekkäästi. Kaiken 349 

kaikkiaan tässä rennossa ulkoilutapahtumassa oli mukava tunnelma, ja paikalla olleet nauttivat tal-350 

vipäivästä. Osallistujamäärä ei ollut kovin suuri, mutta tähän voi vaikuttaa tapahtuman luonne ja 351 

ajankohta, sillä monella saattoi olla vielä luentoja tapahtuma-aikana. Osaltaan myös vielä vallinnut 352 

korona-aika ja sen asettamat esteet saattoivat vaikuttaa kävijämäärään. 353 

Kesätappo 354 

Skillan kesätappo järjestettiin 22.-24.7.2022 Riihilahden vapaa-ajantalolla. Kesätapossa Skillan jä-355 

senet pääsivät tapaamaan toisiaan kesäisissä merkeissä.  356 

Kolmioetkot 357 

20.10.2022 järjestettiin Indecsin kanssa kolmioetkot Bommarissa. Kävijät saivat hankkia itselleen 358 

tätä kautta liput kolmioille ja pääsivät starttaamaan juhlat hyvässä hengessä toisen ainejärjestön 359 

kanssa. Lipun hankkineet saivat tulla paikalle tuntia aiemmin kuin muut, mutta melko harva liputon 360 

tuli lopulta paikalle. Etkoilla oli erinäistä ohjelmaa, kuten singstaria, flip the cupia, beerpongia sekä 361 

molemmilta ainejärjestöiltä oma uusi peli. Skilta järjesti uutena pelinä Läpilyönnin ja Indecs upouu-362 

den Jällutähti nimisen pelin. Juomamyynti oli myös paikalla, vaikka melko harva juomaa osti. Ta-363 

pahtuma oli viihtyisä ja helppo järjestää. 364 

Sekava x Sähkökilta pikkujoulubileet 365 

Skillan ja Sekavan yhteiset pikkujoulubileet järjestettiin 29.11. Mixeissä. Tapahtuma oli loppuun-366 

myyty (110 lippua) ja kaikille osalistujille ja nakkilaisille tarjottiin haalarimerkki. Haalareista näki, 367 

että kävijöitä oli aikalaillla puolet keskustasta ja puolet Hervannasta, sekä muutama TAMK:sta. 368 

Skiltalaisia oli runsaasti paikalla. Alkuun oli Mixein musabingo, johon osallistui lähes kaikki. Palkin-369 

toja oli neljälle parhaalle. Sen jälkeen karaoke oli auki tunnin ajan ja karaokelista menikin täyteen 370 

muutamassa minuutissa. Jatkossa karaoke voisi olla pidemmän aikaa auki. Karaoken jälkeen kai-371 

kille Secret Santaan osallistuneille jaettiin kaveri, jolle tarjota juoma ja tilaisuus tutustua uuteen ih-372 

miseen. Tämä auttoi Mixein juomamyynnin tavoitteessa ja samalla sai hyvän tilaisuuden tutustua 373 

uusiin ihmisiin. 22.00 aukesi tanssilattia alakerrassa. DJ oli hyvin pidetty. Mixei ei valitettavasti ol-374 

lut esteetön tila, koska vessat löytyvät alakerrasta, jonne pääsee vain rappusia pitkin. 375 
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4. Fuksitoiminta 376 

 

Tammikuu 377 

Jo perinteeksi muodostunut TST-fuksikyykkä järjestettiin tammikuussa. Hyvin meni, hauskaa oli. 378 

Helmikuu 379 

Helmikuussa ei järjestetty fuksitapahtumia. Tuutorhaku suoritettiin helmikuussa ja paljon hyviä 380 

tuutoreita saatiin valittua.  381 

Maaliskuu 382 

Maaliskuussa ei järjestetty fuksitapahtumia. Kova into olisi ollut järjestää kevään fuksisitsit, mutta 383 

se jäi idean tasolle suoraan sanottuna fuksivastaavien saamattomuuden takia. Suoritettiin kuiten-384 

kin fuksivastaavahaku ja saatiin tajunnanräjäyttävällä hakuvideolla paljon hakijoita. 385 

 

Huhtikuu 386 

Huhtikuussa järjestettiin lukuvuoden viimeinen fuksitapahtuma, aiempana vuonna menestystä niit-387 

tänyt ”Haluatko Teekkariksi” -tietovisatapahtuma. Tällä kertaa tapahtuma päästiin järjestämään 388 

paikan päällä ja tapahtuma oli oikein toimiva livenäkin. Tietovisaan tuli maksimimäärä osallistujia, 389 

mutta yleisöä olisi toivottu enemmän. Uusien fuksivastaavien perehdytys suoritettiin suurimmilta 390 

osin huhtikuussa. Wapun lähestyessä fukseja tsempattiin jäynä- ja härwelikisan fuksisarjoihin ja 391 

lopulta voitettiinkin härwelikisa. Jatkossa wappuinfo olisi suotavaa varata aikaisemmin, jotta 392 

fukseilla olisi enemmän aikaa muodostaa molempiin kisoihin tiimit ja tuottaa parempi jäynä. Kas-393 

teeseen päästiin tänä vuonna wappuna ja kaikki sujui oikein mallikkaasti. 394 

Kesä 395 

Kesällä fuksisektori hoiti syksyn valmisteluita aktiivisesti. Kaikki valmistelut saatiin hyvällä mallilla 396 

purkkiin ja orientaatioviikkoon oli kevyt lähteä levätyn kesän jälkeen. Fuksisektori kävi myös FN ke-397 

sätapossa tutustumassa toisien kiltojen fuksisektoreihin, luoden pitkälle kantavia yhteistyösuh-398 

teita. Uusien opiskelijoiden sähköpostit saatiin talteen hyvissä ajoin ja poikkeustilanteiden käsitte-399 

lyä tehtiin kesällä ja alkusyksystä. 400 

Elokuu 401 

Tuutori-ilta 402 
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Alkuperäisellä suunnitelmalla, oli toteuttaa TiTen kanssa tuutoreille suunnattu ryhmäyttävä aktivi-403 

teetti-iltama. Kuitenkin aikataulujen yhteen sovittaminen tuotti ongelmia ja molemmat killat pitivät 404 

omat tuutori-iltansa. Skillan tuutoreita osallistui iltaan noin 12 kappaletta. Hauskaa vaikutti olevan. 405 

Ohjelmassa oli mm. Kahoottia ja muuta pientä yhteistä tekemistä.  406 

Orientaatioviikko 407 

Orientaatioviikkoa päästiin viettämään jälleen ns. normaaliin tapaan. Aktiviteetit saatiin järjestettyä 408 

etunurmikolla, joka toi mukavaa yhteisöllisyyden tunnetta, sillä myös muiden kiltojen fuksit ja tuu-409 

torit olivat vaihtelevissa määrin lähistöllä. Orientaatioviikko sujui yleisesti hyvin. Orientaatioviikon 410 

ohjelmaa kehitetään seuraavaa vuosikurssia ajatellen ryhmäyttävämmäksi. 411 

Varaslähtö 412 

Varaslähtö pidettiin 21.8.2022 Etunurtsilla! Paikalla oli lähes kaikki muut killat fukseineen ja tun-413 

nelma oli kuin kauniina kesäiltana. Ennen varaslähdön alkua, tuutorit tulivat paikalle ja katsottiin 414 

yhdessä orientaatioviikon aikataulua ja suunnitelmia. Paikalle osallistui hyvissä määrin Skillan 415 

fukseja, ja ohjelmassa oli ryhmäytymistä, tutustumista, Beer pongia ja TEKin makkaraa. 416 

 

Lettukestit 417 

Lettukestit järjestettiin maanantaina 22.8.2022 klo. 17:00 eteenpäin Etunurtsilla. Tapahtumassa 418 

tarjottiin lettuja sekä hilloa. Ohjelmassa oli beer pongia, mölkkyä ja lipunryöstöä. Fuksit tutustuivat 419 

keskenään ja nauttivat kauniista säästä. Lettutaikinaa tehtiin vanhalla ohjeella ja koko taikina kävi 420 

kaupaksi! 421 

The Ekat Bileet 422 

Hiukkanen järjesti 23.8.2022 The Ekat Bileet. Tapahtumapaikkoina toimi Ravintolamaailma ja 423 

Ilona. Osallistujia oli roimasti. 424 

Fuksi-info 425 

Fuksi-info järjestettiin keskiviikkona 24.8.2022 klo 11.00–13.00. Paikalla olivat esittäytymässä 426 

Sähkökillan hallitus, haalaritiimi, biletiimi, Tampereen Teekkarit, Fuksineuvosto, TREY ja Eestec. 427 

Edellisen vuoden powerpoint-tekniikka toimi mukavasti. Hieman säätöä oli esiintyjien omien aika-428 

taulujen osalta, mutta saatiin pidettyä tiivis informaatiosetti. Tänäkään vuonna ei juoma- tai ruoka-429 

tarjoilua ollut, mutta 2023 sekin olisi hyvä lisätä takaisin!  430 

Waarallinen tehtävä Herwanta 431 
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Waarallinen tehtävä Herwanta järjestettiin 24.8.2022. Osallistujia oli paljon sekä kaikilla ryhmillä 432 

vaikutti olevan hauskaa tapahtumassa. Tuutorit kulkivat ryhmien mukana kannustamassa teke-433 

mään tehtäviä. Sää oli hyvä. Tehtävälappua muokattiin jälleen ja muutama kyseenalainen tehtävä 434 

vaihdettiin soveliaampiin.  435 

Rantachillailut Suolijärvellä 436 

Rantachillailu järjestettiin torstaina 25.8.2022. Paikalla Suolijärvellä oli Skilta, KoRK ja Hiukkanen. 437 

Hiukkanen paistoi makkarraa ja KoRK paistoi lettuja. Hiukkasella oli myös mobiilisauna Tarzan pai-438 

kalla. Fukseille järjestimme sekalaisissa ryhmissä erilaisia kilpailuja, joista tykättiin paljon. Ohjat-439 

tua ohjelmaa oli mm. tutustumista, kynädippausta, tuo minulle -peliä, sekä hanoin tornit -kisaa. 440 

Ryhmien sekoittaminen oli hyvä juttu, jota kannattaisi hyödyntää orientaatioviikolla enemmänkin. 441 

Myös kyykkään sekä kumipelausISOa oli mahdollista pelata rannalla. Tavarat saatiin kuljetettua 442 

kivasta KoRKin traktorin peräkärryssä rannalle ja koululle.  443 

Aamulenkki 444 

Perjantaina 26.8.2022 järjestettiin aamulenkki tuutorryhmittäin. Etunurtsilta lähdettiin yhdessä 445 

“lenkille” eli hakemaan ruokaa ja nautimaan hyvästä säästä.  446 

 

Fuksisauna 447 

Fuksisauna järjestettiin 29.8.2022 jälleen Hiukkasen kanssa. Paikkana piti toimia Pii-klubi, johtuen 448 

mahdollisesta teekkarisaunan remontista. Remontti ei kuitenkaan alkanut vielä ja pystyimme pitä-449 

mään fuksisaunan mörrimöykyllä. Hiukkanen hoiti tietovisan ja kaupassakäynnin. Skilta hoiti Tie-450 

dotuksen sekä sponsoroinnin TEKiltä. Ohjelmaa saunalla oli tietovisa, vaahtokarkki-coctailtikku tor-451 

nien rakentamista sekä Bumtsibumia. Yhteisen ohjelman jälkeen sauna ja palju oli lämmin. Ilta jat-452 

kui yhteisen seurustelun sekä seurapelien parissa. Sauna meni kiinni 01.00 ja siivous saatiin val-453 

miiksi 02.00. 454 

Syyskuu 455 

Herwanta Häppeninki Olympialaiset 456 

Syyskuussa 8.09.2022 järjestimme SOS ry:n ja Reettoreiden kanssa yhteistapahtuman “Herwanta 457 

Häppeninki”. Tapahtuman ideana oli rastirata, jossa kukin kilta piti muutamaa omaa rastia. Seka-458 

ryhmät kilpailivat keskenään ja mm. rakensivat rastiradan aikana oman härwelin. Rata päättyi teek-459 

karisaunalle, jossa joukkueen härweli arvosteltiin ja voittajat julkistettiin. Onnistunut tapahtuma, 460 

mutta koska tapahtuma oli Herwannassa, Skillalle tuli luonnollisest paljon vastuuta, mm. rastiväli-461 

neiden lainaamista, teekkarisaunan varaus, rahaliikenne ja juomamyynti saunalla.  462 
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SuperAmazingFuksiGames 463 

SuperAmazingFuksiGames, tutummin SAFG, päästiin järjestämään maanantaina 20.9.2022 yh-464 

dessä Hiukkasen, YKIn ja Bionerin kanssa. Tapahtuman rastikierrososuus toteutettiin ympäri Her-465 

vantaa nakkilaisten voimin ja jatkot päästiin viettämään Teekkarisaunalla. Skillan vastuulla oli hoi-466 

taa juomamyynti sekä TEK-yhteistyö. Mainosvideon kuvasimme yhdessä muiden osallistuvien kil-467 

tojen kanssa ja video onnistui ilmeisen hyvin tapahtuman osallistujamäärästä päätellen. Skiltalai-468 

set pitivät kolmea rastia.  Kiltojen fuksivastaavat odottivat teekkarisaunalla ensimmäisten joukku-469 

eiden maaliintuloa lämmittäen saunaa, pelaten beerpongia ja valmistautuen tuomarointiin. Maali-470 

rasti ruuhkautui erittäin paljon loppua kohden. Maalirastilla nähtiin uskomattomia heittäytymisiä ja 471 

esityksiä joukkueilta. Voittajaksi selviytynyt fuksijoukkue palkittiin skumppapullolla sekä kiertopal-472 

kinnolla.  Teekkarisaunalla tunnelma jatkui tutuissa merkeissä beerpongia pelaillen, saunoen, mak-473 

karaa syöden sekä tutustuessa uusiin ihmisiin. Ihmisiä saunalla riitti, sillä jatkoille saivat osallistua 474 

myös kiltojen vanhemmat tieteenharjoittajat. Tapahtuma oli onnistunut ja pidetty. 475 

 

Lokakuu: 476 

Fuksivala 477 

Fuksivala järjestettiin perinteiden mukaan Bommarin portailla 4.10.2022. Suunnittelu aloitettiin hy-478 

vissä ajoin, jotta saimme värvättyä vanhoja fuksivastaavia mukaan toimitukseen. Fuksivalaa ennen 479 

fuksit kulkivat Skillan lipun kanssa soihtukulkueessa Hervannan läpi Bommarin ovelle. Fuksivala 480 

sujui hyvin, vaikka bommarin rappusten oven käyttämisen politiikka oli muuttunut. Jatkossa pitää 481 

kysyä lupaa tilapalveluilta oven käytöstä sekä ilmoittaa asiasta vartioinnista vastaavalle taholle. 482 

Fuksivalan jatkot olivat Peytonissa biletiimin järjestämänä. Jatkoilla oli hyvä meininki. Seuraavaan 483 

Fuksivalaan tarvitaan lisää haalarimerkkejä, sillä niitä ei hirveästi jäänyt jäljelle. 484 

Marraskuu  

Fuksisitsit 485 

Fuksisitsit pidettiin 21.11.2022 Bommarissa. Sitseillä oli teemana pukeutua etunimen ensimmäi-486 

sen kirjaimen mukaan joksikin asiaksi. Osallistujia oli noin 90 joista 60 fuksia ja loput tuutoreita 487 

sekä vanhempia opiskelijoita. Sitsit saatiin onnistumaan, kohtuullisen hyvin vaikka meno lähti hie-488 

man käsistä loppua kohden. Lähes kaikki olivat pukeutuneet ja sitsit olivat viihtyisät. Osa järjeste-489 

lystä jäi hieman viimetinkaan, mutta siitä huolimatta saatiin kaikki asiat mallillaan hoidettua kun-490 

toon. Sitseillä pidettiin kaksi puhetta killan hallituksen puolesta sekä seremoniamestarina toimi 491 

Fuksimestari. Paikalla oli myös killan valokuvaaja ikuistamassa tapahtumaa. 492 
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Ruokatarjoilut tilattiin Kalevan Prismasta, josta ruokaa saatiin edullisesti ja hyvissä määrin. Ruoka 493 

oli erittäin hyvää. Kauppareissua tehdessä teimme peliliikkeitä ja vaihdoimme osan viinikaadoista 494 

mietoihin juomiin. Jälkiruokana oli vanukasta. Paikalla olleet fuksisektorin jäsenet pitivät ohjelma-495 

numerona vanukkaan kellottamista. Fukseille pidettiin pukukilpailu sekä syömisjärjestykset päätet-496 

tiin Tuo minulle -kisan muodossa.  497 

Sitsien läsy tehtiin vanhasta pohjasta hieman muokaten. Näin ollen saimme parhaan mahdollisen 498 

läsyn kasaan. Läsystä löytyi vain hyviä lauluja. Kun sitsit oli saatu päätökseen ja juhlijat pois ja-499 

loista, saimme aloitettua tilan siivouksen. Onneksi paikalla oli nakkilaisia auttamassa kasauksessa 500 

ja purussa, niin hommat saatiin hoidettua ripeästi ja mukavasti. Toki enemmän nakkilaisia aina on 501 

kiva lisä tapahtumaa järjestäessä. 502 

Joulukuu 503 

05.12.2022 Merkkien ompelua TEK-loungessa. Muuten joulukuussa ei järjestetty enää fuksitapah-

tumia. 

 

Muu fuksitoiminta 504 

Fuksivastaavat osallistuivat aktiivisesti toimintaa tukevien sidosryhmien, Fuksineuvoston ja Tuuto-505 

reiden Hovin toimintaan. Fuksineuvosto kokousti aktiivisesti ja suunnittelimme, miten pystyisimme 506 

järjestämään perinteisiä FN-tapahtumia fukseille. 507 
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5. Koulutuspoliittinen toiminta 508 

 

Vuonna 2022 jatkettiin hyvien suhteiden ylläpitoa TiTen koulutuspoliittisen-vastaavan kanssa. Läh-509 

dimme herättelemään opintopiiriä jälleen eloon, tällä kertaa kuitenkin yhdessä. Jotta opiskelijat tu-510 

tustuisivat kanssaopiskelijoihin, pidettiin opintopiiri vuoroviikoin Skillan ja TiTen kiltahuoneella. 511 

Syksyllä Skillan kiltahuoneen lisäksi toiseksi järjestyspaikaksi muotoutui Hervannan kampuksen 512 

TEK-lounge. Suosio oli vaihtelevaa, mutta parempaa kuin aikaisemmin. Sopiva määrä opiske-513 

lueväitä todettiin hyväksi.  514 

SISUn aiheuttamat ongelmat jatkuivat edelleen kurssipalautteiden vähäisenä määränä. Opiskeli-515 

joilta sekä luennoitsijoilta on edelleen kova toive, että kurssipalautteiden pakollisuus palautuisi jos-516 

kus. Helmikuussa pidettiin myös tapaaminen tutkinto-ohjelman väen kanssa, jossa keskusteltiin 517 

sillä hetkellä ajankohtaisista aiheista, kuten sähkötekniikan markkinoinnista yhteishaussa sekä 518 

opiskelijoiden paluusta kampukselle. 519 

Sähkötekniikan puolella kesäopintotarjonta on pysynyt muuttumattomana, eli huonona. Tähän py-520 

rimme vaikuttamaan järjestämällä kesäopintokyselyn, jotta voisimme saattaa tiedekunnan tietoon 521 

mitä kursseja sähkön opiskelijat toivoisivat kesällä järjestettävän. Vastauksia kyselyyn saatiin 71 522 

kappaletta. Toiveet tuotiin esille yliopistolle, mutta emme toistaiseksi saaneet juurikaan vastakai-523 

kua yliopistolta. Yhtenä ongelmana on se, että kesän opintotarjonta päätetään lähes vuotta aikai-524 

semmin. Tarjonnan huonouteen vaikuttaa myös aina esillä oleva resurssipula. Sisäänoton nous-525 

tessa 100 aloituspaikasta 120 paikkaan, huolta aiheutti yliopiston puolelta opetusresurssien pysy-526 

minen samana.  527 

Yleisellä tasolla huolta vuoden aikana herätti sähkötekniikan opetushenkilökunnan resurssointi ja 528 

työtehtävien jakautuminen henkilökunnalle. Oli havaittavissa, että yliopistofuusion yhteydessä suo-529 

ritettu ”päällekkäisten tukitoimien karsiminen” johti siihen tilanteeseen, että kärjistetysti sanottuna 530 

sähkötekniikan yksikön professorit joutuivat tekemään aikaisemmin sihteereille kuuluneita työteh-531 

täviä. 532 

Sähkökillan opintovastaavan nimi muutettiin vastaamaan enemmän toimenkuvaa, nimittäin edun-533 

valvojaksi. Aikaisempien vuosien toiveiden mukaan valittiin myös opintotoimari. Pestiin kuului lä-534 

hinnä tenttiarkistosta vastaaminen sekä opintopiirin mahdollinen valvominen. 535 

Tärkeää edunvalvontaa suoritettiin myös ITC:n koulutuksen ohjausryhmässä, jossa Skiltaa edusti 536 

Kaisa Kjellman, tieto- ja sähkötekniikan perustutkinto-ohjelman suunnitteluryhmässä, jossa Skiltaa 537 

edusti Kaisa Kjellman sekä Sähkötalo Research Hub -hankkeen järjestötilatyöryhmässä, jossa Skil-538 

taa edusti Kaisa Vornanen.   539 
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6. Viestintä 540 

 

Vuonna 2022 killan viestintä jatkoi aiempien vuosien esimerkkejä. Viestintäsektoriin kuului IT-guru 541 

ja -juniori, graafikko ja sähkösanomien päätoimittaja.   542 

Tiedotuksessa käytettiin Skillan suurimpia ja näkyvimpiä kanavia: sähköpostilistaa ja Telegram-tie-543 

dotuskanavaa sekä sosiaalisen median tilejä Facebookissa ja Instagramissa. Facebookissa oli lä-544 

hinnä tapahtumien tiedotteet, joita hoiti tapahtumavastaava. Viikkotiedote tehtiin Microsoftin Sway-545 

ohjelmalla ja julkaistiin perjantaisin. Sisältö pysyi muuten samana. Viikkotiedotteissa eroteltiin koh-546 

dat pääasiassa kolmeen kategoriaan: TREYn, Sähkökilta ry:n ja muut tiedotteet. Näistä jälkimmäi-547 

sessä jaettiin tiedotteita pääasiassa muiden järjestöjen tapahtumista, mutta esimerkiksi tiedekun-548 

nan työpaikkailmoituksia ja opinnäytetöihin liittyviä tutkimuskyselyitä nähtiin tiedotteissa, mikäli te-549 

kijä oli pyytänyt killan hallitukselta näihin tiedotusapua. Pientä kokousten tiivistelmää jatkettiin 550 

myös. Viikkotiedotteet toimitettiin aina suomeksi ja englanniksi Sähkökillan viestintäsuunnitelman 551 

mukaisesti. Viikkotiedotteen lopussa esiintyi myös viikon meemi.   552 

Tärkeimmät kiltaa koskevat uutiset sekä esimerkiksi kutsut yleiskokouksiin ja avoimet toimaripestit 553 

julkaistiin edellisten kanavien lisäksi myös killan verkkosivuilla. Ylipäätään verkkosivuilla tapahtuvaa 554 

viestintää lisättiin, eli oli enemmän artikkeleita tapahtumista ja tiedotteista. Verkkosivuilla oli näky-555 

villä myös kalenteri, josta jäsenet pääsivät tarkistamaan tapahtumien ja liikuntavuorojen ajankohdat. 556 

Kalenteria hyödynnettiin tehokkaasti ja tapahtumien ilmoittautumisille tehtiin omat tapahtumat, 557 

jotta ilmoittautumisen ajankohta näkyy selkeästi kiltahuoneen infonäytössä. Tapahtumista taltioitua 558 

kuvamateriaalia ladattiin kuvat.fi-arkistoon, ja jäsenistöä kannustettiin jakamaan otoksia myös 559 

omassa sosiaalisessa mediassaan huomioiden valokuvaajan nimi saatetekstissä.   560 

Sähkökillan Instagramiin panostettiin paljon. Viestintäsuunnitelman yhteydessä tehtiin myös graafi-561 

nen ohjeistus, jossa on esim. fontteja, värimaailmaa, yms. ohjaamaan Sähkökillan Instagramin ja 562 

yleisen visuaalista ulkoasua. Facebookin ja Instagramin 24 tunnin ajan kuvia säilyttävää Stories-563 

ominaisuutta käytettiin paljon. Tarinoissa mainostettiin tapahtumia, tiedotettiin jäsenistöä sekä seu-564 

raajia ja jaettiin tunnelmia tapahtumista. Tarinoissa toteutettiin kesällä myös skiltalaiset kesätöissä 565 

-sarja. Kesän aikana kerran viikossa esiteltiin skiltalaisten työpäiviä ja lopuksi sai esittää kysymyk-566 

siä. Myös muutama isompi Instagram-postaussarja tehtiin; killan hallituksen esittely sekä hallitus-567 

hakuesittely.   568 

Telegram-tiedotuskanavalle lähetettiin lyhyiden ja ytimekkäiden tiedotteiden lisäksi usein muistu-569 

tuksia päivän tulevista tapahtumista. Killan yleiskokoukset striimattiin killan Facebook-sivulla tai 570 
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Zoomissa. Kokeiltiin linkittää tiedotuskanava Sähkökilta ry chättiin, mutta se ei saanut kannatusta 571 

ja kokeilu päätettiin.  572 

Sähköpostilistaa hyödynnettiin jäsenistön tavoittamisessa. Jäsenlistalle lähetettiin tärkeimmät tie-573 

dotteet (esim. tapahtumat ja yleiskokouksen kutsut), viikkotiedotteesta myöhästyneet tiedotteet 574 

sekä yrityksiltä tulleita työpaikkailmoituksia, joista oli sovittu etukäteen yritysvastaavan kanssa. Säh-575 

kösanomat toimitettiin tänä vuonna paperisena.  576 

Kuten aiemmin mainittu, viestintäsuunnitelma ja graafinen ohjeistus valmistuivat 2021 vuonna ja se 577 

otettiin heti laajasti käyttöön. Viestintäsuunnitelmassa määritettiin Sähkökillan sidosryhmät ja teh-578 

tiin raamit ohjaamaan Sähkökillan viestintää. Nyt Sähkökillan viestintä näyttää yhtenäiseltä ja selke-579 

ältä ja on jatkossakin laadukasta.  580 
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7. Yritysyhteistyö 581 

 

Vuosi 2022 alkoi Rekrylab tapahtumalla, joka jouduttiin harmillisesti koronan takia järjestämään etä-582 

toteutuksena tänäkin vuonna. Formaatiksi Rekrylabille valikoitui Zoomissa järjestettävät etämessut. 583 

Skillalta mukana tapahtumassa oli Hitachi Energy. Alkuvuonna uusittiin myös vanhoja yhteistyöso-584 

pimuksia ja etsittiin uusia yhteistyökumppaneita. 585 

Huhtikuun alussa päästiin vihdoin järjestämään muutaman kerran koronan takia siirretty vuoden 586 

2021 fuksien fuksiXQ, joka suuntautui tuttuun tapaan Helsinkiin. FuksiXQ sisälsi vierailun Carunalla, 587 

vapaata hengailua Helsingin keskustassa sekä illanvieton Mäkelänkadun edustussaunalla. 588 

Muutama päivä FuksiXQ:n jälkeen järjestettiin Skillan kevätXQ, jossa kierreltiin Pirkanmaalaisia yri-589 

tyksiä. Päivän aloitti vierailu Nordic Semiconductorilla keskustan Technopoliksella, josta jatkettiin 590 

matkaa Lempäälään tutustumaan LEMENEen Lempäälän Energian ja Solarigon Vieraina. Yritysesit-591 

telyjen jälkeen käytiin ruokatauolla Ideaparkissa. Iltaa siirryttiin viettämään Ylöjärvelle saunatiloihin. 592 

Vuosisopimuksia solmittiin vuoden 2022 aikana seuraavien yritysten kanssa: 593 

• ABB 594 

• Academic Works 595 

• Bitwise 596 

• Caruna  597 

• Elenia  598 

• Epec  599 

• Futurice  600 

• GE-Healthcare  601 

• Konecranes  602 

• Merus Power  603 

• Metso  604 

• Meyer turku  605 

• Nokia  606 

• Sogeti  607 

• Wapice 608 
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Tämän lisäksi myimme myös yksittäisiä näkyvyyksiä ja vuosijuhlayhteistyötä muille yrityksille. 609 

Vuoden uusi nousijatuote oli vierailuluennot killalla tai luentosalissa, joita Nokia tuli pitämään 2 kap-610 

paletta ja GE-healthcare yhden. 611 

Haalarimyynti onnistui taas kertaalleen erinomaisella nopeudella, Ennätyksiä ei voitettu, mutta pää-612 

simme ennen joulua jakamaan haalareita konerakentajakillan kiltahuoneella. 613 

Syksyllä aloimme myös suunnittelemaan ja myymään Rekrylab 2023 -tapahtumaa, jonne myös 614 

saimme mukaan Danfossin, Plugitin, Tampereen sähkölaitoksen, Cargotecin, Simucuben, Sähkötek-615 

niikan laitoksen sekä Hitachin. 616 

Syksyn ensimmäisenä excursiona järjestettiin SeikkailuXQ, jonka sisältö paljastui osallistujille vasta 617 

XQ-bussissa matkan edetessä. Excun aikana vierailtiin Ponssella, SSAB:lla sekä Atrialla Suomen 618 

suurimmassa aurinkovoimapuistossa. Muina aktiviteetteina olivat muun muassa vierailu Jyväskylän 619 

teekkareiden luona, tutustuminen Olvin panimomuseoon, sitsit Vaasassa yhdessä Tutin ja TamArkin 620 

kanssa, viskitasting Kyrö Distilleryllä sekä pysähtyminen Tuurin kyläkaupalla. 621 

Marraskuun alussa järjestettiin vuoden 2022 fuksien FuksiXQ tälläkin kertaa Helsinkiin. Tällä kertaa 622 

vierailtiin ABB:llä, muuten päivä noudatti vanhaa hyväksi todettua kaavaa hengailulla Helsingin kes-623 

kustassa ja illanvietolla Mäkelänkadun edustussaunalla. 624 

Sähköpäivät järjestettiin marraskuun puolivälissä Oulussa, jonne Skillan RankkaXQ suuntautui. Mat-625 

kan varrella pysähdyttiin Jyväskylässä Skillan ja Business Jyväskylän järjestämässä yritystilaisuu-626 

dessa, jossa esiintyivät Wapice, Enerkey sekä Elomatic. Sähköpäiväviikonloppu sujui mukavasti ai-627 

kaa viettäen ja verkostoituen sisarkiltojemme kanssa.  628 

Ensimmäinen koronanjälkeinen vuosi meni yrityssektorilla hyvällä vauhdilla, ja toimareista kaikki jat-629 

koivat yrityssektorissa vuodelle 2023, joten yrityssektorin jatko on hyvissä käsissä. 630 

Tänä vuonna kävi myös virhe sopimuksia lukiessa, jonka vuoksi Caruna, Hitachi ja Merus Power 631 

saivat ilmaiset haalarimainokset. Jatkossa siis tarkkana syksyllä kirjoitettujen sopimusten vuosilu-632 

kujen suhteen! 633 
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8. Kansainvälinen toiminta 634 

 

Vuonna 2022 Skillan kansainvälinen toiminta oli valitettavan vähäistä. KV-tuutorihaussa ei löytynyt 635 

riittävästi innokkaita kv-tuutoreita Skillan jäsenistöstä, joten sähkötekniikkaa opiskelleiden vaihto-636 

opiskelijoiden tuutorit tulivat TiTen puolelta. Ylipäätään koko Skillan kv-tuutoroinnin vastuu siirtyi 637 

yhteisymmärryksessä TiTelle.  638 

Vaihto-opiskelijoita uskaltautui vuoden aikana muutaman kerran kiltahuoneelle hengailemaan ja 639 

pelaamaan Mario Karttia. Tutkinto-opiskelijoille tarjottiin haalarit jäsenetuna, kun vaihto-opiskeli-640 

joille tarjottiin puolestaan ensisijaisesti INTOn haalareita. Jos vaihto-opiskelijat halusivat kuitenkin 641 

juuri Skillan sähkönsiniset haalarit, tämä mahdollistettiin myymällä haalarit vaihto-opiskelijalle, 642 

joka oli Skillan jäsen, noin puolella haalareiden sisäänostohinnasta (~30 euroa).  643 

Killan viestintä oli viestintäsuunnitelmamme mukaisesti kaksikielestä, jolloin myös kansainväliset 644 

jäsenemme pysyivät tiedotuksen piirissä. Vaikkakin Skillan kansainvälinen toiminta oli lähestul-645 

koon jäissä vuonna 2022, näyttää tilanne vuoden 2023 osalta valoisemmalta. Kun Skillan varsinai-646 

sessa hallituksessa on KV-vastaava.  647 
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9. Alumnitoiminta 648 

 

Alumnitoiminnan pääasiallinen vastuu on ollut Sähkökillan Alumni ry:llä. Alumnivastaava on Skillan 649 

toimihenkilö sekä Sähkökillan alumni ry:n toimihenkilö tai hallituksen jäsen, joka toimi tiedonvälit-650 

täjänä näiden järjestöjen välillä sekä osallistuu mahdollisuuksien mukaan molempien hallitusten 651 

kokouksiin. 652 

Vuonna 2022 järjestettiin yhteistyössä Alumnisitsit Kalevan Killassa. Sitseillä puolet paikoista oli 653 

alumneille ja puolet nykyisille opiskelijoille. Vaikka osallistujamäärä oli melko pieni, sitsejä pidettiin 654 

hyvin onnistuneena tapahtumana. 655 

Teekkarisaunana varaustilanne oli vuonna 2022 hankala aiotun remontointi takia, jonka vuoksi sau-656 

naa ei saatu järjestettyä keväälle ja syksyllä todettiin, että ei järjestetä sitsejä ja saunaa saman lu-657 

kukauden aikana. 658 

Alumni ry on lisäksi järjestänyt kerran kuukaudessa vapaamuotoisen After work tapahtuman, jonne 659 

Skillan jäsenet ovat myös olleet tervetulleita.  660 

Wappuna järjestettiin Simaa ja munkkia koskenrantaan Kasteen yhteydessä. Tämä oli selvästi suo-661 

sittu ja mieluisa tapa paikalla käyneiden alumnien mielestä. 662 

Valmistuneille jaettiin todistuksen yhteydessä mainos alumniyhdistyksestä, mutta tätä tapaa mai-663 

nostaa yritettiin pohtia uudelleen, kun yliopisto ilmoitti luopuvansa paperista todistuksista. Ratkai-664 

sua tähän ei kuitenkaan vielä löydetty. 665 


